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1. Opening en mededelingen

+ DFEZ licht het doel van deze ronde brede p.o.’s toe. In deze ronde wordt —

na de hectiek in de acute fase van de Covid-19-crisis en op de drempel van

het zomerreces - met de plv. BR-leden gesproken over de voortgang van in

de jaarplannen opgenomen voornemens en ook wordt gekeken of er zich

nieuwe risico’s voordoen. Verder staan we even stil bij het budget.

2. Uitvoering voornemens in tijden van corona

+ Uit de oplegger bij het jaarplan MTDGCZ 2020 kwamen verschillende

directieoverstijgende prioriteiten naar voren. We staan stil bij de stand van

zaken hoofdlijnenakkoorden en acute zorg.
+ Voortgang implementatie hoofdlijnenakkoorden (HLA's):

o pDGCZ geeft aan dat deze week een voortgangsrapportage over de

hoofdlijnenakkoorden naar de TK wordt gestuurd. In de eerste periode
van de HLA’s 2019-2022 is al veel werk verzet. Nu we uit de acute fase

van de Covid-19-crisis komen is het zaak om de balans op te maken

waar we staan. De vraag dringt zich op hoe we verdergaan met de HLA’s.

Is er sprake van een structurele ontwrichting die noopt tot aanpassing?
Dat vraagt om een inhoudelijke herijking. Enerzijds kan de 1,5-

metersamenleving impact hebben, anderzijds zijn door de crisis

ontwikkelingen in een stroomversnelling gekomen.
o MSZ: het HLA-werk is door de crisis in belangrijke mate stilgevallen.

Vraag is hoe het zich verder ontwikkelt. Focus in het bestuurlijk overleg

ligt nu op het macrokader. FEZ is goed aangehaakt bij de werkgroep met

veldpartijen die zich buigt over de kosten MSZ 2021 e.v., onder meer als

gevolg van extra IC-capaciteit. De minister voor MZS heeft in de
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ministerstaf aangegeven dat voor investeringen geld moet worden

gereserveerd. DFEZ wijst in dat verband op besluitvorming binnen het

kabinet in augustus over investeringen.
o GGZ: uitvoering HLA loopt, maar gaat wel langzamer dan verwacht. Eind

dit jaar moet er een visiedocument voor de GGZ liggen. Er zijn sighalen
over druk op het financiéle kader voor de GGZ.

o Wijkverpleging: werk aan HLA is grotendeels doorgegaan. DGLZ heeft

met partijen afspraken gemaakt over inzet van onderschrijdingen voor

het tekort in de Wiz. Daarbij zijn afspraken gemaakt om € 60 miljoen
van de middelen voor wijkverpleging via de VWS-begroting in te zetten,

o.m. om e-health viot te trekken. DFEZ geeft aan dat Financién daarbij
niet goed was aangehaakt. Aandachtspunt is om Financién tijdig mee te

nemen bij ontwikkelingen rondom HLA’s.

Houtskoolschets acute zorg:

pDGCZ geeft aan dat het bij de houtskoolschets om een discussiedocument

gaat. Hoewel Financién goed was aangehaakt toen de aanvankelijk voor het

voorjaar geplande aanbieding aan de TK aanstaande was, is de afstemming

nog niet rond. Volgens pDGCZ is aan opmerkingen van ambtelijk Financién

gevolg gegeven, maar hecht Financién aan bespreking in de MR. Voor een

discussiedocument waarin bekostiging op basis van beschikbaarheid als

denkbare optie is gepresenteerd, vindt de minister voor MZS dat niet nodig.

3. Risico’s in tijden van corona

In het kolomjaarplan zijn de volgende risico’s opgenomen:

De uitvoering van de afspraken uit de HLA’s komt niet genoeg tot stand.

(C2)
De aanpak van fraude in de zorg komt onvoldoende van de grond als gevolg
van moeizame samenwerking tussen (enkele) betrokken partners, en als

gevolg van onvoldoende interne prioritering binnen VWS (PZo)
De beleidsprioriteiten op geneesmiddelen (nationaal en internationaal)

krijgen onvoldoende opvolging door onvoldoende capaciteit om alle wensen

te rezliseren en/of onvoldoende medewerking van EC/andere landen. (GMT)

Toekomstbestendigheid BIG: vele partijen worden betrokken bij de

verkenning naar wensen en mogelijkheden. Risico bestaat dat daarin veel

verdeeldheid bestaat en we een weinig eenduidige koers daaruit kunnen

destilleren. (MEVA)
De maatschappelijke opgave en vraagstukken veranderen. Een goede

werking van het stelsel is daarom juist nu ook van groot belang. Als

zorgverzekeraars en zorgkantoren hun rol niet optimaal vervullen, komt hun

meerwaarde (en daarmee het stelsel) ter discussie te staan. (Z)

Volgens pDGCZ blijven deze risico’s aandacht verdienen én krijgen.
Door de Covid-19-crisis zijn we in een ongekende situatie terecht gekomen,

waarbij de catastroferegeling voor het eerst in werking is getreden en we veel

zaken nog niet kunnen overzien. Het is volgens haar zaak dat we daarvan een

goed beeld krijgen. Verzekeraars zijn volop bezig met de vergoeding van

meerkosten als gevolg van corona en doorlopende kosten bij zorguitval. Dat is

een enorme operatie die het uiterste van verzekeraars vraagt en hen volop

bezighoudt.
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4. Budgettaire situatie DGCZ-kolom

DFEZ licht toe dat met het oog op de ingeboekte taakstelling een monitor is

ingericht om te zien waar eventuele knelpunten dan wel onderuitputting
ontstaat. Deze eerste monitor kent nog beperkingen, maar biedt wel de

mogelijkheid om de diepte in te gaan. Signaal is: wees bewust dat veel geld

nog niet is uitgegeven. Financién zal de druk om meevallers te rapporteren.

geeft aan dat allereerst de taakstelling moet worden ingevuld,

terwijl het bestedingsplan moet worden uitgevoerd. Indruk is dat er bij CZ

en PZo zicht is op invulling van de taakstelling, maar bij GMT en Z nog niet,

hoewel te verwachten is dat ook daar aan het eind van het jaar van enige

onderuitputting sprake zal zijn. Hij doet de suggestie de monitor op

artikelonderdeelniveau (in plaats van directieniveau) in te richten.

. geeft aan dat kasschuiven < [IBEEEJMMdie bij Julibrief zijn afgewezen
wat hem betreft bij Augustusbrief weer zullen meelopen, om budgettaire

problemen te voorkomen. DFEZ geeft aan dat het voor een akkoord was

over het VWS-totaalbeeld niet mogelijk was kleine kasschuiven te

accommoderen.
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